
 

İSO Meclisi’nin 2018-2022 Faaliyet Dönemi’ni ele alındığı 

toplantısı MEB Bakanı Mahmut Özer’in de katılımıyla 

yapıldı 

  

  
İstanbul Sanayi Odası (İSO) Meclisinin ekim ayı olağan toplantısına katılan Milli Eğitim 

Bakanı Mahmut Özer, “Üç yıl önce mesleki eğitime ölü muamelesi yapılıyordu. İSO ile 

önemli bir işbirliğine imza attık. Sanayi sektörünün tüm süreçlerinin ele alınması 

kapsamında, Başkan Erdal Beyin sunduğu geri bildirimler çok kıymetli oldu. Meslek 

liselerinde artık en başarılı öğrencilerin yer aldığı, doluluğun, Fikri Mülkiyet Hakları ve 

Patent başvurularının arttığı bir dönem yaşıyoruz. İş birliğimiz sayesinde Aralık 

2021’de 159 bin olan usta ve çırak sayısı, şu anda 910 bine ulaştı. Başkana şükranlarımı 

sunuyorum, birlikte yol yürümekten gurur duydum. Bundan sonra da beşeri 

sermayemizin niteliğini artırma, eğitimle ilgili kronik olduğu söylenen bütün 

problemleri çözmek için sizlerle birlikte çalışacağız” dedi.  
  

İSO Yönetim Kurulu Başkanı Erdal Bahçıvan, “Oda seçimlerin camiamız için hayırlı ve 

uğurlu olmasını temenni ediyorum. Sergilediğimiz birlik, beraberlik ve dayanışma 

anlayışıyla yakaladığımız sinerji ve ortak heyecan ile İSO, yetmiş yıllık marka değeriyle 

uyumlu, örnek ve daha güçlü bir sivil toplum kuruluşu oldu. İSO, bundan sonra da 

yarınlara güvenle ve umutla uzanacak, sanayimize ve ülkemize katkılarını artırarak 

sürdürecek” dedi.  

  
   
İstanbul Sanayi Odası (İSO) Meclisi’nin ekim ayı olağan toplantısı, “Yönetim Kurulumuzun 

2018-2022 Faaliyet Dönemine ve Etkinliklerine Bir Bakış” ana gündemi ile Odakule Fazıl 

Zobu Meclis Salonu’nda gerçekleştirildi. İSO Yönetim Kurulu Başkanı Erdal Bahçıvan ile 

Meclis ve Onur üyelerinin hazır bulunduğu toplantıya, Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer de 

konuk olarak katılarak gündeme ilişkin değerlendirmelerde bulundu.  
MEB Başkanı Mahmut Özer, konuşmasında özellikle mesleki eğitimin canlandırılmasına 

yönelik olarak İSO ile yaptıkları işbirliği nedeniyle İSO Yönetim Kurulu Başkanı Erdal 

Bahçıvan’a teşekkür etti ve birlikte yürümekten gurur duyduklarını söyledi. Özer, “Mesleki 

eğitimin yeniden canlandırılması konusunda üç yıl öncesinde Sayın İSO Başkanımız Erdal 

Bahçıvan ve İTO Başkanımızla yaptığımız toplantıları hatırladım. O dönem mesleki eğitime 

ölü muamelesi yapılıyordu. Mesleki eğitimde sanayi sektörünün tüm süreçlerinin ele alınması 

kapsamında, Başkan Erdal Beyin sunduğu geri bildirimler çok kıymetli oldu. İş birliğimiz 



sayesinde mesleki eğitimde çok ciddi yenilenme oldu. En başarılı öğrencilerin kümelendiği, 

doluluk oranlarının, Fikri Mülkiyet hakları ve Patent başvurularının arttığı bir dönem yaşadık 

ve yaşıyoruz. Hep birlikte yurt dışına ihracat tırı uğurladık. Mesleki eğitimde atılan adımlarla, 

2021 yılı Aralık ayı sonunda 159 bin olan usta ve çırak sayısı, şu anda 910 bine ulaştı. 

Mesleki eğitime yönelik iş birliğimiz  sonrası gelinen durum için kendilerine şükranlarımı 

sunuyorum. Birlikte yol yürümekten gurur duydum. Bundan sonra da beşeri sermayemizin 

niteliğini artırma, eğitimle ilgili kronik olduğu söylenen bütün problemleri çözmek için 

sizlerle birlikte çalışacağız” diye konuştu.  

  
Cumhuriyet Bayramı, aynı zamanda vefa ve şükran örneği 
İSO Yönetim Kurulu Başkanı Erdal Bahçıvan, konuşmasının başında 29 Ekim Cumartesi 

kutlanacak olan Cumhuriyet Bayramı’na atıfta bulundu. Bunun sadece bir kutlama 

olmadığını, bizlere yurdu ve bağımsızlığımızı armağan edenlere gösterdiğimiz bir vefa ve 

şükran örneği olduğunu belirten Bahçıvan “Bu inanç eşliğinde, hepinizin Cumhuriyet 

Bayramı’nı şimdiden kutluyorum. Gelecek yıl 100’üncü yılını büyük bir coşku ve görkemli 

törenlerle kutlayacağımız Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal Atatürk’ü, silah 

arkadaşlarını ve aziz şehitlerimizi saygı ve rahmetle, gazilerimizi de minnetle anıyorum” 

dedi.  
  

Seçimler camiamıza hayırlı ve uğurlu olsun 
Oda seçimlerinin gerçekleştirilmesine çok az bir zaman kaldığını belirten Bahçıvan, 2 Kasım 

Çarşamba günü Haliç Kongre Merkezinde Meslek Komiteleri ve Meclis Üyeleri seçimlerinin, 

8 Kasım Salı günü Odakule’de Meclis Başkanlık Divanı, Yönetim Kurulu, Disiplin Kurulu ve 

TOBB Delegeleri seçimlerinin ve son olarak 10 Kasım Perşembe günü Odakule’de Meslek 

Komitesi Başkanları ve Yardımcıları seçimlerinin gerçekleştirileceğini hatırlattı. Bahçıvan, 

“Seçimlerin camiamız için hayırlı ve uğurlu olmasını temenni ediyorum. Odamızın seçim 

takvimini göz önünde bulundurarak, Oda seçimlerinden önceki bu son Meclis toplantımızı, 

tamamlanmak üzere olan görev dönemimize dair bir genel değerlendirme yapmaya ayırdık. 

Ana gündem maddemizi de “Yönetim Kurulumuzun 2018-2022 Faaliyet Dönemine ve 

Etkinliklerine Bir Bakış” olarak belirledik” dedi.  
  

Sanayicilerimiz her şeyin en iyisine layık 

Tüm faaliyet ve başarıları Yönetim Kurulu, Meclis Başkanlık Divanı, Meclis Üyeleri, Meslek 

Komitesi Üyeleri ve tüm çalışanlar ile birlikte el birliğiyle, işbirliğinin güzel bir örneğini 

sergileyerek ortaya koyduklarını vurgulayan Bahçıvan, “Sergilediğimiz birlik, beraberlik ve 

dayanışma anlayışıyla yakaladığımız sinerji, yarattığımız ortak heyecan ile İSO, geçtiğimiz 

aylarda çok sayıda etkinlikle kutladığımız yetmiş yıllık marka değeriyle uyumlu, örnek ve 

daha güçlü bir sivil toplum kuruluşu olmuştur. Ne mutlu bizlere! Bunu hep birlikte başarmış 

olmanın huzurunu ve gururunu yaşıyoruz. Şundan herkes emin olmalı: Ülke kalkınması için 

elini taşın altına koyan sanayicilerimiz her şeyin en iyisine layıktır ve bundan sonra da öyle 

olmaya devam edecektir. İSO’nun bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da yarınlara 

güvenle ve umutla uzanacağından, sanayimize ve ülkemize katkılarını artırarak 

sürdüreceğinden hiç şüphe duymuyorum” dedi.   
  

Sanayi ve kamu yönetimi arasında köprü olduk 
Konuşmasında 2018-2022 dönemini kapsayan görev süresindeki faaliyetlerini kazanımlarıyla 

birlikte aktaran Bahçıvan, şunları söyledi: “2018-2022 Faaliyet Raporumuzda da görüldüğü 

gibi bu dönemde de hükümetimizle yakın temas içinde olduk, sanayimiz ile kamu yönetimi 

arasında önemli bir köprü olma misyonumuzu yerine getirdik. Aylık Meclis toplantılarımızda 

Cumhurbaşkanı Yardımcımızı, bakanlarımızı ve ekonomi yönetimimizi ağırladık. Sanayimizi 



yakından ilgilendiren konu başlıklarında Meclis Çalışma Grupları oluşturarak bu alanlarda 

yaşanan sorunları ve çözüm önerilerini siz değerli Meclis Üyelerimizin katkıları ile 

oluşturduk. Bu sorun ve çözüm önerilerimizi; Meclis toplantılarımız haricinde, meslek 

komiteleri ortak toplantıları, Ankara’ya yaptığımız ziyaretler, bakanlıklarımızla 

düzenlediğimiz tematik toplantılar ve hazırladığımız raporlar vasıtasıyla Hükümetimize 

ilettik. İSO Yönetim Kurulu olarak hükümetimizle bu iletişim platformunu değerlendirirken, 

çalışma dönemimiz boyunca ön plana çıkardığımız iş birliği anlayışımıza özel bir önem 

verdik. Sorunlarımızla birlikte çözüm önerilerimizi de dile getirerek her zaman çözümün de 

bir parçası olduk.”  
 


